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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 29.09.2022r. 

 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Informacje o realizacji Funduszu Sołeckiego w 2022 r. 
2. Fundusz Sołecki na 2023 r. 
3. Informacja o dodatku do źródeł ciepła. 
4. Informacje o programach zdrowotnych Gminy Kozienice. 
5. Wolne wnioski i informacje. 

 
Zebrani otrzymali: 

 Informację o bezpłatnej szkole rodzenia. 
 Informację o bezpłatnym szczepieniu dla dziewczynek przeciwko zakażeniom HPV. 
 Informację o szczepieniu przeciwko pneumokokom dla mieszkańców w wieku 65+. 
 Wniosek o wypłatę dodatki węglowego. 
 Wniosek o wypłatę dodatku dla gospodarstw domowych z tyt. wykorzystywania 

niektórych źródeł ciepła. 
 Gazety Sołeckie. 

 
Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy przywitała wszystkich zgromadzonych w sali 

konferencyjnej i przedstawił planowany program narady.  
 

Ad.1/ Informacje o realizacji Funduszu Sołeckiego w 2022 r. 
Pani Sekretarz przypomniała że zmiany w Funduszu Sołeckim na 2022 rok można 

składać do budżetu do końca października 2022 roku a realizacja ich powinna być wykonana 
do końca tego roku. I na chwilę obecną zmiany jak i również uchwalenie Funduszu Sołeckiego 
na 2023 rok jest jeszcze możliwe za pośrednictwem Rady Sołeckiej.  
 
Ad. 2/Fundusz Sołecki na 2023 r. 
 W tym punkcie Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy podziękowała wszystkim sołtysom 
za sprawne i terminowe składanie wniosków.   
 
Ad. 3/Informacja o dodatku do źródeł ciepła. 
 Na tą chwilę zostało przyjętych około 2300 wniosków na dodatek węglowy i nastąpiły już 
pierwsze wypłaty. W związku ze zmianą ustawy został wydłużony termin wypłaty z 30 na 60 dni z 
informacją o wypłacie na jeden adres jednego dodatku węglowego.  
 Można również składać wnioski na inne źródła ciepła np.: drewno, gaz z butli, olej opałowy i  
pellet. W tym przypadku termin na rozpatrzenie wniosku wynosi 30 dni a wnioski można składać do 
30.11.2022 r.  
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Ustawa przewiduje następujące kwoty dofinansowania: 

 3000 zł – jeśli głównym źródłem ogrzewania jest kocioł na paliwo stałe na pellet 
drzewny albo inny rodzaj biomasy, w szczególności (brykiet drzewny, słoma, ziarna 
zbóż);  

 2000 zł – gdy głównym źródłem ogrzewania jest kocioł olejowy.  
 1000 zł – w przypadku, gdy głównym źródłem ciepła jest kocioł na paliwo stałe, komi-

nek, koza, ogrzewacz powietrza, trzon kuchenny, piecokuchnia albo piec kaflowy na 
paliwo stałe, zasilane drewnem kawałkowym;  

 500 zł – jeśli głównym źródłem ciepła jest kocioł gazowy zasilany skroplonym gazem 
LPG.  

Ad. 4/Informacje o programach zdrowotnych Gminy Kozienice. 
 Pani Burmistrz przypomniała o programach zdrowotnych które oferuje gmina dla 
mieszkańców Kozienic między innymi są to: 
- szczepienia dla dziewczynek powyżej 12 roku życia przeciwko zakażeniom HPV, 
- szczepienia przeciwko pneumokokom dla osób powyżej 65 roku życia, 
- szkoła rodzenia, 
- nauka pierwszej pomocy dla uczniów klas szóstych, 
Realizacja tych programów odbywa się w „Przychodniach Kozienickich” już od września. Liczba 
miejsc jest ograniczona. 
 
Ad. 5/Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys wsi Ryczywół Pan Leszek Matuszewski, zawnioskował o: 

– poprawę chodnika na ul. Osiedlowej, 
– podcięcie gałęzi przy cmentarzu i wyczyszczenie parkingu, 
– kejs do poprawy drogi 

 
Przewodnicząca Osiedla nr 5 Pani Ilona Maciąg, zawnioskowała o: 

– znak przy PSP nr4 „zakaz wyprowadzania psów”, 
 

Sołtys wsi Chinów Pan Zdzisław Gregorczyk, zawnioskował o: 
– dokończenie budowy chodnika Majdany – Hol. Piotrkowskie, 

 
Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zapytała o: 

– przeniesienie skrzynek elektrycznych lub przestawienie na ul. Wodnej, 
 

Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda - zgłoszone wnioski: 
– z artykułu „Echa Dnia” z 27września pt: „Region radomski w gotowości. Tabletki z 

jodkiem potasu są już w magazynach. Na wypadek zagrożenia radiacyjnego” można się 
dowiedzieć że jodek potasu w formie tabletki jest już w powiatach regionu 
radomskiego – czy można się dowiedzieć czy tabletki trafiły do Powiatu Kozienickiego, 
Gminy Kozienice jeżeli tak to w jakiej ilości, gdzie była by zlokalizowane potencjalne 
punkty rozdawania tabletek. Na czyj wniosek, na podstawie jakich przesłanek, zdarzeń 
byłyby wydawane, na jakich zasadach, komu, jakie są procedury odnośnie osób 
niepełnosprawnych(czy musi być zgoda opiekunów prawnych, czy wnioski o takie zgody 
będą kierowane do opiekunów, czy są możliwe odstępstwa od tego). Czy przyjęcie 
tabletek jest bezpieczne dla każdego, od czego i w jakim stopniu chronią, jakie byłoby 
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dawkowanie. Czy będzie jakaś merytoryczna, pełna informacja w mediach lokalnych, 
na stronach Urzędu Miejskiego na ten temat i w jakim czasie. 

– Czy są plany wprowadzenia nauczania zdalnego, hybrydowego w placówkach 
edukacyjnych na terenie Gminy Kozienice. Kto ewentualnie decyduje o tym i na 
postawie jakich aktów prawnych, przesłanek zdarzeń nauczanie zdalne, hybrydowe 
może być wprowadzone. Czy szkoły, przedszkola, żłobek w Gminie Kozienice mogą być 
zamykane, ograniczana ich działalność z powodu oszczędności np. na ogrzewaniu). 

– Czy podwyżki cen energii elektrycznej wpłyną na funkcjonowanie, zasady bezpłatnej 
komunikacji w mieście i gminie przy użyciu autobusów elektrycznych zapewnianych 
przez gminę Kozienice a obsługiwanych przez Kozienicką Gospodarkę Komunalną a 
także na funkcjonowanie oświetlenia ulicznego? 

– Czy w związku z wzrostem cen energii, co się przekłada na koszty oświetlenia ulicznego 
można wywrzeć nacisk na PGE odnośnie wyrażenia zgody na wymianę opraw 
oświetleniowych przez Gminie Kozienice na oświetlenie energooszczędne – LED-owe 
bez jednoczesnej wymiany okablowania którego domaga się PGE (tam gdzie wymiana 
okablowania jest konieczna ze względu na zły stan techniczny to rozumiem ale ogólnie 
po wymianie na LED-y linie zasilające będą mniej obciążone). Najlepiej było by 
sukcesywnie w miarę możliwości finansowych stawiać na uniezależnienie się od innych 
właścicieli linii kablowych i słupów. 

– Czy Gmina Kozienice mogła by zwrócić się do GDDKiA lub właścicieli posesji z 
wnioskiem o poprawienie ogrodzenia w miejscach w których ostały częściowo 
zdemontowane przy remoncie ulicy Radomskiej – na skrzyżowaniu ul. Radomska – 
Mickiewicza i Radomska - Miodowa. Wykonane doraźne ogrodzenie w tych miejscach 
nie jest solidne i estetyczne – siatka jest wywinięta w stronę ciągu pieszo-rowerowego 
co może zagrażać bezpieczeństwu. 

– Na oddamy odcinku wyremontowanej ulicy Radomskiej brakuje wiat przystankowych i 
koszy – czy i kiedy będą one zamontowane? 

– Czy można zwrócić się do GDDKiA aby przywróciła normalne oznakowanie informujące 
o przejezdności ulicy Radomskiej (na ul. Głowaczowskiej, na skrzyżowaniu Warszawska-
Radomska-Lubelska na tablicy drogowej przy Warszawskiej są ponaklejane taśmy 
sugerujące że kierunek na Sandomierz nie jest możliwy ulicą Radomską. 

– Czy wykonanie tak dużych częściowych remontów nawierzchni i utwardzeń poboczy na 
ul. Lubelskiej nie ma znamion nie gospodarności w związku z ogłoszonym przetargiem 
nieograniczonym na projekt i rozbudowę drogi krajowej nr 48 od km 128+678 do km 
131+400na odcinku przejście przez m. Kozienice(mieszkańcy pytają o zasadność takich 
działań). 

– Proszę podjąć nieustanne, aktywne i jak najskuteczniejsze działania w celu wywarcia 
na GDDKiA uwzględnienia w projekcie rozbudowy odcinka drogi krajowej nr 48 
usytuowania zatok postojowych głównie w okolicy punktów handlowo – usługowych 
oraz przy przychodni. 

– Proszę podjąć nieustanne, aktywne i jak najskuteczniejsze działania w celu wywarcia 
na PKP zgody na utrzymanie obecnie funkcjonującego przejazdu kolejowego na drodze 
która biegnie równolegle przy wiadukcie Kozienice – Aleksandrówka. 

– W związku z dużymi wzrostami cen energii elektrycznej i surowców energetycznych czy 
Gmina Kozienice może ponownie przeanalizować pomysł pozyskiwania energii wodnej 
na spiętrzeniu wody na progu wodnym Hamernia w celu np. zasilania oświetlenia 
ulicznego. 

– Kilkukrotnie zgłaszałem potrzebę przeprowadzenia ćwiczeń Obrony Cywilnej z 
uwzględnieniem aktualnych, potencjalnych zagrożeń. Czy można przyspieszyć takie 
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ćwiczenia w uzgodnieniu z Powiatem Kozienickim który jest koordynatorem takich 
ćwiczeń, opiniuje je, uzgadnia plany gminne. 

– Otrzymałem opinie Starostwa Kozienickiego odnośnie zastosowania lustra na ulicy 
Nowy Świat przy wyjeździe z parkingu bloku Hamernicka 8. Organ opiniujący uznał 
wniosek za zasadny – czy można zamontować w tym miejscu odpowiedniej wielkości 
lustro? 

– Czy wiadomo kiedy ruszy budowa i kiedy byłoby planowane otwarcie restauracji 
McDonald – czy zakończenie inwestycji w postaci parku wodnego będzie zbliżonym 
terminie aby jedna inwestycja nie zakłócała funkcjonowania drugiej. 

 
Sołtys wsi Ruda Pan Michał Giza, zaproponował przekazanie sprzętu OSP do innej jednostki. 
 
Sołtys wsi Holendry Kuźmińskie Pani Henryka Kowalczyk, zawnioskowała o: 

– wycinkę drzew 
 
Pan Burmistrz Piotr Kozłowski omówił inwestycje, które są prowadzone na terenie Gminy 
Kozienice między innymi: 
- rozpoczęcie budowy parku wodnego, 
- budowa i remonty dróg, 
- zakończenie budowy Sali gimnastycznej w PSP nr 3 Kozienice, 
- planowany gruntowy remont szkoły PSP nr 3 Kozienice, 
- zakup kilku samochodów dla OSP, 
- budowa bloku na Osiedlu Polesie, 
 
Na zadane pytania i wnioski zainteresowanych odpowiedzi na bieżąco udzielał: 

1. Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice w sprawie: 
- sprzedaży działek, 
- przystanku PKP, 
- remontu ulic, 
- inwestycji w pasach zieleni, 
- kolej +, 
- remontu ul. Radomskiej, 
- współpracy z Wodami Polskimi, 
- ograniczeń w dostarczaniu ciepła do mieszkań, 
- wyłączania światła na noc, 

 
2. Pani Dorota Stępień Zastępca Burmistrza ds. społecznych w sprawie: 

- dodatku węglowego, 
- programów zdrowotnych 

 
      Na zakończenie narady Pani Sylwia Wąsik podziękował zebranym za przybycie informując 
jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie  
im się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 
 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                             


